

# *Västra Svealands Bågskytteförbund*

## *Protokoll*

### **Styrelsemöte 2015-06-16**

Plats: Nettis kök Östansjö

Närvarande: Fredrik Rudin, Rolf Larsson, Birgitta Lundgren, Jessica Larsson, Agneta Sundvall, Marcus Svensson

Frånvarande: Sebastian Weststrand

Anmält förhinder:

#### **1 Mötet öppnas:**

Ordförande Fredrik Rudin förklarar sammanträdet öppnat och hälsar samtidigt välkomna.

#### **2 Godkännande av dagordning:**

Dagordningen godkändes.

#### **3 Föregående protokoll:**

Föregående protokoll godkändes, skrevs på och lades till handlingarna.

#### **4 Skrivelser:**

Det har kommit en skrivelse från SISU att de vill att så många idrottsföreningar som möjligt deltar i pride festivalernas parad som kommer att hållas i Örebro och Västerås.

Vi i styrelsen uppmanar att så många som möjligt medverkar och mer information kan fås av Jessica eller Fredrik.

#### **5 Rapporter:**

Fredrik och Jessica har deltagit i SDF konferens i Karlstad och hade följande att berätta.

För att vi som distrikt skall erhålla ekonomiskt bidrag från Värmlands SDF så måste främst klubbarna i regionen öka i antalet utbildningstimmar där man använder sig av SISU och även använda IdrottOnline till närvarorapportering.

Är det någon förening som inte kommit igång ordentligt så finns det folk i styrelsen som kan vara behjälpliga om man inte vill använda sig av SISU.

Det finns även en organisation i Örebro som kallas Fritidsbanken där man kan låna idrottsutrustning även där kan man få mer information av Fredrik och Jessica.

# Västra Svealands Bågskytteförbund

## 6 Ordföranden har ordet:

Vi satte ihop lite frågor som har i skrivande stund gått ut via mail till styrelsen för koll och sedan kommer detta att skickas ut till föreningarna. Efter det kommer styrelsen att kalla till ett möte med föreningarna för att diskutera hur vi kan göra för att distriktet skall bli mer levande och aktivt i olika frågor. Mer om detta efter semestern.

Vi har ett mindre problem med en utbildningsledare som inte är så populär hos de som deltagit i utbildning som denne person har varit ledare för. Detta diskuterades lite under mötet men behöver ventileras lite till. Alla förslag till förbättring mottages med största tacksamhet.

Rolf skriver ner ett förslag på ”regler” för Sommarserien och Vinterserien så att det finns nerskrivet hur vi ”alltid har gjort”. Hur många tävlingar, priser, diplom mm. Han skriver även ner samma sak för DM arrangemangen.

## 7 Ekonomi:

Rolf redovisar det ekonomiska dagsläget.

## 8 Utbildning:

Steg 2 utbildning är efterfrågad och kommer att genomföras när de gemensamma statuterna är skrivna. Det kommer att hållas regionalt och med exakt samma innehåll för alla.

Utbildning för valberedningen kommer att genomföras i sep-15 och 16.

Uppdatering av domare kommer att genomföras löpande under året. Nästa blir i Värmland efter sommaren. Kallelse skickas till berörda när datum är satt.

Kommer även att hållas en HLR utbildning om intresse finns i samarbete med SISU.

Foldrar med utbildningar som SISU arrangerar kan fås genom Jessica.

## 9 Ungdomsverksamhet

Lägret som vi planerat till i början av juni skjuter vi på till hösten.

Det kommer att anordnas ett läger för ungdomar i Karlstad i början av augusti. Mer information om detta finns på Karlstads hemsida.

Marcus och Sebastian vill försöka genomföra:

- Läger som inte är bågskytterelaterat utan mest för att lära känna övriga ungdomar i distriktet.
- 3D tävling för 10-13 klass med finaler.
- Utarbeta ett faddersystem där de äldsta 13-klassarna och 16-klassarna är faddrar för de yngre 13-klassarna och 10-klassarna. Där faddrarna kan hjälpa till med frågor och mindre materialproblem samt att dela med sig av erfarenheter vid tävlingar samt stärka de mindre i det sociala samspelet. Allt för att bredda sporten och samvaron över gränserna.
- Föreläsning vid läger med de bästa ungdomarna vi har i distriktet just nu ex Markus Lindberg och Isak Carlsson som berättar om hur det funkar att vara elitskytt och ungdom idag.

# ***Västra Svealands Bågskytteförbund***

## **10 Distriktsrekord:**

16 st rekord har kommit in.

Älvenäs har arrangerat DM i tavla utomhus den 27/6 även där slogs det några rekord.

## **11 Övrigt**

Vinterserien inomhus har det inte blivit riktigt klart med tider från Kil än. Rolf kollar upp det.

## **12 Nästa möte:**

18/8 kl 18.00 i Stråhallen Karlskoga.

## **13 Avslutning:**

Mötet förklarades avslutat klockan 20.30.

Tack Agneta för gott fika.

Mötesordförande

Mötessekreterare

.....  
*Elektroniskt godkänd kopia*

.....